
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 
                                           

- Odgovor na vprašanje g. Josipa Troha glede firme Pet nova 
V mesecu februarju (05.02.2013) sta se predstavnik italijanskega podjetja skupaj s posrednico pri najemanju 
prostorov Tekstine oglasila pri županu ter predstavila namero italijanskega podjetja, da v poslovnih prostorih 
Tekstine organizirata proizvodnjo zlaganja in pakiranja nogavic. Italijanskega predstavnika je v tistem 
trenutku zanimala predvsem eventualna pomoč lokalne skupnosti, ki bi jo bil lahko deležen, vezano na 
odpiranje novih delovnih mest. Pojasnjeno je bilo, da tovrstnih ukrepov občina ne ponuja, da je pa kot pomoč 
podjetnikom možno, v primeru investiranja v proizvodne obrate in opremo, pridobiti pomoč v obliki 
»oprostitve« komunalnega prispevka ter subvencijo obrestne mere za najete kredite za investicije v širitve in 
ali posodobitve proizvodnih programov. Omenjene informacije so bile podane enako kot so sicer podane 
vsem potencialnim investitorjem v občini. Od omenjenih možnosti italijanski predstavnik tudi kasneje ni 
izkoristil nobene možnosti (ni investiral oziroma gradil proizvodnih prostorov). 
V mesecu septembru (24.09.2013) so se na sestanku pri županu oglasili predstavniki delavcev v omenjenem 
podjetju ter predstavili problematiko vezano na prenehanje dejavnosti podjetja ter neizplačane plače in 
povračila. Župan je predstavnike delavcev usmeril na predstavnika sindikata g. Damjana Volfa. Istočasno je 
bilo s strani predstavnikov uprave predstavljena možnost pridobitve enkratne socialne pomoči. V zvezi s tem 
so jim bili dani ustrezni obrazci ter ponujena pomoč pri izpolnitvi le teh. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na predlog g. Dušana Mikuža glede problema ambrozije – reševanje problematike preko 

javnih del in da bi financirali osnovnošolskim otrokom šolske in tehnične dneve v Ajdovščino 
 
Reševanje problema ambrozije 
Pobudo glede odstranjevanja ambrozije po javnih površinah v lasti in upravljanju občine s pomočjo javnih del 
smo posredovali na KSD. Poudariti pa velja, da so javne površine le delček problema zaraščenosti z 
ambrozijo. Letos je bilo opazno, da se je rastlina zarasla po velikih površinah njiv po žetvi pšenice. 
Pripravil: Peter Kete 

 
Financiranje prevozov otrokom 
Občinska uprava je osnovne šole zaprosila za posredovanje podatkov o stroških prevozov učencev na 
tehnične in šolske dneve v Ajdovščino. V šolskem letu 2013/2014 šole načrtujejo obisk Ajdovščine za 
naslednje projekte: 
- Osnovna šola Dobravlje (ogled baletne predstave ukrajinske otroške baletne skupine, ogled kulturnih 
ustanov, igrajmo se za varnost) 1.386,00 € 
- Osnovna šola Col (obisk Fructala, policijske postaje, pošte, plavanje v zimskem in letnem bazenu, obisk 
kulturnih ustanov)  1.092,00 € 
- Osnovna šola Otlica (obisk Fructala) 134,00 €. 
Okvirni strošek za vse šole znaša 2.612,00 €. 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
 
- Odgovor na vprašanje g. Borisa Kovača glede možnosti izdaje vozovnice za dijake iz vasi, da bi 

se vozili s šolskim avtobusom v Ajd. 
Z izbranim izvajalcem šolskih prevozov ima občina sklenjen sporazum, v katerem je določeno, da se v 
primeru ujemanja terminov prevozov in prostih kapacitet vozil na pogodbenih šolskih progah, lahko 
vozijo tudi dijaki, katerim izvajalec izda letno vozovnico. Občinska uprava je izvajalca prevozov zaprosila 
za podatke o prostih mestih na avtobusu, vendar podatka še nismo prejeli. Izvajalec prevozov nam je v 
telefonskem razgovoru pojasnil, da so bile z letošnjim šolskim letom uvedene nove elektronske 
vozovnice, ki sicer omogočajo evidentiranje zasedenosti avtobusov, vendar nastajajo težave pri uporabi, 
zasedenost se med dnevi tudi spreminja, zato še ne razpolagajo s točnimi podatki o zasedenosti 
avtobusov.  

Pripravila: Erika Zavnik 
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- Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelja glede kurilnice v tovarni Lipa in glede novoletne 
zabave v Ajdovščini 

 
Kurilnica v Lipi 
Za izgradnjo sistema daljinskega ogrevanja na lesno biomaso je KSD izdelala projektno dokumentacijo ter 
pridobila gradbeno dovoljenje. V zvezi s proizvodnjo toplote se pripravlja javni razpis za izbiro izvajalca 
oziroma dobavitelja toplote. Po zaključenem razpisu (v kolikor bo uspešno izbran dobavitelj) bo izveden 
razpis za izbiro izvajalca izgradnje toplovodnega omrežja. Pred slednjim bo potrebno seveda tudi uspešno 
kandidirati ter pridobiti nepovratna  sredstva. 
 
Pripravil: J. Furlan  
 
Novoletna zabava 
Silvestrovanje na prostem v letošnjem letu bo. Javno prireditev bo izvedlo podjetje Dam-fest iz Ajdovščine. 
Prireditev bo oblikovala glasbena skupina Pop Design. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 

 
- Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča glede davčnega urada v Ajd. 
Sprememba delovanja davčne uprave je posledica reorganizacije DURS-a v celotni državi. Lokalne 
skupnosti ter s tem tudi Občina Ajdovščina na obliko reorganizacije ni imela vpliva. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na vprašanje g. Jana Zelinščka glede pločnika skozi Batuje 
Glede odkupov zemljišč za pločnik skozi Batuje smo vaše vprašanje naslovili na Direkcijo RS za ceste, 
vendar pisnega odgovora nismo prejeli. Po telefonskem pogovoru z g. Kordinom na DRSC smo izvedeli, da 
je stanje nespremenjeno in da se z lastniki zemljišč niso uspeli pogoditi zaradi previsokih zahtev lastnikov pri 
odkupovanju zemljišč.  
Menimo, da je problem na tem odseku nerešljiv, saj kljub sodelovanju krajevne skupnosti, občine in DRSC 
nismo uspeli z odkupi zemljišč na tistem delu trase. DRSC kot soglasodajalec in upravljavec državne ceste 
ne pristaja na zožanje pločnika in temu ustrezno postavitev ustrezne signalizacije, prav tako tudi ne na 
začrtanje prehoda za pešce, o čemur smo sprotno obveščali Krajevno skupnost Batuje.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
- Odgovor na vprašanje g. Antona Žagarja glede potoka v naselju Cesta 
Z g. Žagarjem je bilo dne 15.11.2013 ugotovljeno za katere parcele gre in dogovorjeno, da bomo pobudo za 
izvzem vodotoka obravnavali (sprožili bomo ustrezne postopke pri Ministrstvu za kmetijstvo in okolje oz. 
ARSO). Postopka pa ne moremo opisati, saj je ta odvisen od veliko dejavnosti (kako je parcela zavedena v 
zemljiški knjigi, ali gre za javno dobro, ali gre samo za katastrsko evidenco,,,). Ravno tako je postopek in čas 
rešitve odvisen od pristojnega organa. 

 
Pripravila: Senja Lipušček 

 
Ajdovščina, 18.11.2013 
 
 

ŽUPAN 
   Marjan POLJŠAK, s. r. 

 

 


